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ZŁOTY STOK (inf. wł.). Wydawało się, że w miarę szybko potoczy się adaptacja tzw. łącznika
międzybudynkowego na terenie szkolnym. Tym bardziej, że umowę z wykonawcą gmina
podpisała w ramach formuły "zaprojektuj i wybuduj". Tymczasem...

Tak było jeszcze jakiś czas temu...

- Żeby firma mogła przystąpić do przygotowania dokumentacji odnośnie prac, trzeba było dokonać
ekspertyzy, gdyż było zagrożenie, że ów łącznik już może nie nadawać się do zamierzonych w nim
zmian. Proces projektowania trwał w czasie, więc firma przystąpiła do termomodernizacji obiektu na
zgłoszenie - informuje burmistrzyni Grażyna Orczyk: - Niestety, ale przesunął się termin zamknięcia
dokumentacji i teraz jesteśmy w trakcie odbiorów i ustaleń. Inżynier kontraktu aktualnie weryfikuje
to, co otrzymał. Przypomnę, że na to zadanie gmina pozyskała 2 mln zł, celowane na drugi etap
adaptacji  łącznika.  Mamy  bardzo  mało  czasu  na  ogłoszenie  przetargu,  przedtem  należało
rozstrzygnąć,  czy  uda  nam  się  ten  zakres  robót  po  prostu  wydzielić.

... a tak obiekt prezentuje się teraz

Władzom samorządowym bardzo zależy na tym, żeby po latach zastoju w odniesieniu do okazałej
budowli wreszcie udało się ją zagospodarować. Tym bardziej, że plany, co do jej wykorzystania są
naprawdę ambitne. Złoty Stok miałby wreszcie centrum społeczne z prawdziwego zdarzenia.
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